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PROTOKÓŁ NR 201/2023 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 

z dnia 23 lutego 2023 r. 

W dniu 23 lutego 2023 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie  rozpoczęło się 
CCI posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Sławomir Kryger – z-ca przewodniczącego Zarządu, 
2. Włodzimierz Ignasiński – członek Zarządu, 
3. Waldemar Pawłowski  – członek Zarządu, 
4. Jan Pertek – członek Zarządu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: zaproszeni goście, Sekretarz Powiatu, Skarbnik Powiatu, 
naczelnicy i pracownicy wydziałów w Starostwie Powiatowym  w Czarnkowie wg. listy obecności 
stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Wicestarosta Sławomir Kryger powitał zebranych i tym samym rozpoczął CCI posiedzenie 
Zarządu stwierdzając, iż w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 4 członków Zarządu ( nieobecny Feliks 
Łaszcz ). 

Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Spotkanie z dyrektorem ZZOZ w Czarnkowie i inspektorem nadzoru szpitala w sprawie zadań 
inwestycyjnych planowanych do realizacji w najbliższym czasie, w tym przygotowanie pomieszczeń 
na Zakład Opiekuńczo-Leczniczy. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania dokumentacji budowlano-wykonawczej 
inwestycji pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1846P w miejscowości Krosin wraz   
z odwodnieniem” na rzecz Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie. 

3. Powrót do sprawy realizacji prac zabezpieczających obiekt zabytkowy w Białej oraz złożenia 
wniosku o dofinansowanie robót przy budynku DPS w Wieleniu w ramach Rządowego Programu 
Odbudowy Zabytków.  

4. Sprawy z zakresu gospodarowania mieniem powiatu: 

1) wniosek Szpitala Powiatowego w Trzciance o wyrażenie zgody na przedłużenie umów 
wynajmu pomieszczeń  i podjęcie uchwały w tej sprawie, 

2) wniosek Enea Operator Sp. z o.o. o wyrażenie zgody na realizację robót montażowych na 
działce stanowiącej własność powiatu i dysponowanie gruntem na cele budowlane oraz 
podjęcie uchwały w tej sprawie, 

3) podjęcie decyzji o przekazaniu w trwały zarząd nieruchomości po Centrum Kształcenia 
Zawodowego na rzecz Zespołu Szkół w Czarnkowie. 

5. Sprawy z zakresu edukacji: 
1) prośba dyrektora Zespołu Szkół w Czarnkowie o wyrażenie zgody na okresowe zatrudnienie 

nauczycieli do kształcenia zawodowego, 

2) prośba dyrektora MOS w Białej o wyrażenie zgody na przesunięcie środków w ramach 
planu finansowego na wykonanie pilnego remontu szatni , suszarni i korytarza,  

3) prośba poradni psychologiczno-pedagogicznych w Czarnkowie, Trzciance i Krzyżu Wlkp.  
o wyrażenie zgody na letnią przerwę w pracy. 

6. Informacja o realizacji działań związanych z promocją zdrowia w powiecie czarnkowsko-
trzcianeckim  w 2022 roku oraz projekt harmonogramu działań w tym obszarze na 2023 rok i 
podjęcie uchwały w tej sprawie. 
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7. Sprawy z zakresu finansów powiatu: 

1) informacja o ostatecznych kwotach subwencji i udziałach w PIT i CIT na 2023 rok. 

2) propozycja zmian do WPF i uchwały budżetowej na najbliższą sesję Rady Powiatu. 

8. Informacja o wynikach kontroli przeprowadzonej w Zespole Szkół w Czarnkowie.  

9. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu. 

10. Sprawy różne. 

Wicestarosta zapytał, czy ktoś z obecnych chciałby złożyć wniosek w sprawie zmiany porządku 
posiedzenia? 

Sekretarz Powiatu prosiła o wprowadzenie w bloku spraw z zakresu edukacji dwóch 
dodatkowych punktów: 
- prośba dyrektora LO w Czarnkowie o wyrażenie zgody na zatrudnienie nauczyciela przechodzącego na 

emeryturę, 
- wniosek dyrektora MOS w Białej o utworzenie stanowiska wicedyrektora. 

Proponowany porządek posiedzenia został przez członków Zarządu przyjęty i stanowi załącznik 
nr 2 do niniejszego protokołu.  

Ad.1 

Spotkanie z dyrektorem ZZOZ w Czarnkowie i inspektorem nadzoru szpitala w sprawie zadań 
inwestycyjnych planowanych do realizacji w najbliższym czasie, w tym przygotowanie pomieszczeń na 
Zakład Opiekuńczo-Leczniczy. 

  Zarząd spotkał się z dyrektorem Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie   
i inspektorem nadzoru szpitala w sprawie zadań inwestycyjnych planowanych do realizacji w najbliższym 
czasie, w tym przygotowanie pomieszczeń na Zakład Opiekuńczo-Leczniczy. Jak już wcześniej 

podkreślano, na kilku posiedzeniach Zarządu, priorytetem dla ZZOZ-u jest pozyskanie środków   
i utworzenie ZOL – u, o czym wyżej wspomniano. ZOL powstać ma na bazie oddziału położniczo-
ginekologicznego po odpowiednim remoncie i przystosowaniu na potrzeby ZOL, z którego korzystać 
mają osoby przewlekle chore wymagające całodobowego leczenia. Wiąże się to z remontem 
pomieszczeń na II piętrze budynku A i B, które wchodzą w skład kompleksu budynków w ZZOZ   
w Czarnkowie. W ramach prac zostaną wykonane roboty: budowlane, instalacji elektrycznej w tym 
nisko prądowej, sanitarne, wodnokanalizacyjne i gazów medycznych. Szacunkowa wartość robót 
brutto wynosi 2 861 100,00 zł. Powyższa cena nie zawiera wyposażenia Oddziału ZOL. Po remoncie 
do dyspozycji pacjentów będą przygotowane dwu i trzyosobowe pokoje ( w roku 2023 ma być 
zakontraktowanych 15 łóżek, od roku 2024 30 łóżek ) z łazienkami przystosowane do potrzeb osób 
niepełnosprawnych. Powstaną szerokie korytarze, które umożliwiają swobodną komunikację 
osobom poruszającym się na wózkach. Oddział zostanie wyposażony w nowoczesny system 
alarmów i sygnalizacji przywoławczej. Zarząd Powiatu również uznał, że utworzenie ZOL jest dla 
czarnkowskiego zakładu priorytetem, stąd po wnikliwej analizie możliwości budżetu powiatu,   
w związku z faktem braku innych korzystniejszych instrumentów finansowych i pilnej potrzeby 
zainwestowania środków w ZZOZ, zamierza zaproponować Radzie Powiatu zaciągnięcie 
długoterminowego kredytu do kwoty 3 000 000,00 zł, którego spłata zostanie bezpiecznie rozłożona 
w czasie. Kolejna planowana inwestycja, również uważana za priorytet dla ZZOZ, to adaptacja 
pomieszczeń II piętra budynku A i D na Oddział OIOM. Szacunkowe koszty adaptacji obejmują 
szeroki zakres robót ogólnobudowlanych. Przedmiotem robót jest dostosowanie układu 
pomieszczeń na potrzeby Oddziału OIOM do obecnie obowiązujących przepisów i norm oraz 
optymalizacja funkcjonalna uwzgledniająca aktualne wymagania użytkowe, funkcjonalno-
przestrzenne wynikające ze stosownego rozporządzenia Ministra Zdrowia. Szacunkowa wartość 
robót brutto wynosi 3 892 600,00 zł. Powyższa cena nie zawiera wyposażenia Oddziału OIOM.   
W planowanych inwestycjach znajduje się również przebudowa Szpitala Powiatowego – roboty 
ogólnobudowlane na I i II piętrze, gdzie znajduje się Oddział Wewnętrzny Męski i Żeński i na III 
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piętrze gdzie mieści się Oddział Pediatryczny. Koszt robót budowlanych na każdym z pięter to kwota 
brutto 1 645 142,29 zł, co łącznie daje kwotę 4 935 426,87 zł.  

  Inspektor nadzoru podzielił się swoimi sugestiami. Zdaniem Inspektora, aby w pełni 
wykorzystać pomieszczenia, które generują koszty a stoją od długiego czasu już puste, należy je 
zagospodarować. Inspektor uznał, że najlepszym rozwiązaniem byłoby rozpoczęcie adaptacji 
pomieszczeń II piętra budynku A i D na Oddział OIOM i przeniesienie OIOM – u do zaadaptowanych 
pomieszczeń. W ten sposób uwolni się część powierzchni na oddziale ginekologicznym, na której 
będzie można  tworzyć ZOL. Dopóki nie wyprowadzi się OIOM – u, to w pełni nie stworzy się ZOL -u , 
który docelowo ma mieć 30 miejsc. Wyprowadzenie OIOM – u z dotychczas zajmowanych 
pomieszczeń pozwoliłoby bez większych kosztów adaptacyjnych utworzyć ZOL na 19 miejsc.  

  Zarząd, jak i dyrektor Szpitala, uznali sugestię inspektora nadzoru jako wariant do 
przemyślenia. Zarząd zamierzał zaproponować radzie Powiatu zaciągniecie kredytu w kwocie do   
3 mln. zł na utworzenie ZOL, teraz pojawiła się nowa koncepcja, stąd temat warto jeszcze raz 
przemyśleć. Temat pozostawiono otwarty do czasu kolejnego posiedzenia Zarządu, w tym czasie Zarząd 

uda się do czarnkowskiego szpitala na oględziny pomieszczeń planowanych na ZOL i OIOM.   

  Dalej Pani dyrektor podzieliła się spostrzeżeniami z odwiedzin ZOL-u w Rawiczu. 

Ad.2 

Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania dokumentacji budowlano-wykonawczej 
inwestycji pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1846P w miejscowości Krosin wraz   
z odwodnieniem” na rzecz Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie. 

Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania dokumentacji 
budowlano-wykonawczej inwestycji pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1846P w miejscowości Krosin 
wraz z odwodnieniem” na rzecz Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie. 

Opracowanie dokumentacji budowlano – wykonawczej  inwestycji pn. „Przebudowa drogi 
powiatowej nr 1846P w miejscowości Krosin wraz z odwodnieniem” zostało zlecone przez Gminę 
Połajewo. Gmina Połajewo przekazała nieodpłatnie na rzecz Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego 
pełną dokumentację budowlano – wykonawczą inwestycji pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1846P 
w miejscowości Krosin wraz z odwodnieniem”. Wartość ww. dokumentacji wynosi 42 435,00 zł. 
Przekazanie dokumentacji zostało stwierdzone  protokołem przekazania sporządzonym na piśmie. 
Zarząd Dróg Powiatowych w Czarnkowie jest jednostką organizacyjną Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego, przy pomocy której Zarząd Powiatu wykonuje obowiązki zarządcy dróg powiatowych.   
W tej sytuacji zasadnym  jest nieodpłatne przekazanie dokumentacji budowlano-wykonawczej na rzecz 
Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie.  

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 

W obecności 4 członków Zarządu: 

- 4 głosy za podjęciem uchwały,  

- 0 głosów przeciwnych,  

- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 605/2023 została podjęta i stanowi załącznik nr 3  do niniejszego 
protokołu. 

Ad.3 

Powrót do sprawy realizacji prac zabezpieczających obiekt zabytkowy w Białej oraz złożenia wniosku   
o dofinansowanie robót przy budynku DPS w Wieleniu w ramach Rządowego Programu Odbudowy 
Zabytków.  
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  Zarząd powrócił do tematu realizacji prac zabezpieczających obiekt zabytkowy w Białej ( Oficyna 
Pałacowa przy MOS ). Pracownik Wydziału Zdrowia i Współpracy Społecznej przypomniała Zarządowi  
 o konieczności realizacji zaleceń pokontrolnych nałożonych na Powiat przez Powiatowego Inspektora 
Nadzoru Budowlanego w Czarnkowie. Zalecenia należy zrealizować do końca marca br. Do czasu 
przeprowadzenia remontu przedmiotowego budynku należy na bieżąco kontrolować dotychczas 
wykonane zabezpieczenie przed dostępem osób postronnych. Zaleca się przeniesienie rozdzielni 
zasilającej cały ośrodek w prąd z przedmiotowego budynku w inne miejsce. Należy sporządzić 
opracowanie techniczne dotyczące wykonania trwałego zabezpieczenia przedmiotowego budynku przed 
zagrożeniem bezpieczeństwa zdrowia i życia ludzi i mienia oraz niezbędnych robót w celu ograniczenia 
dalszej degradacji sporządzone przez osobę posiadającą stosowne uprawnienia budowlane. Zaleca się 
również ograniczenie ruchu pojazdów w bezpośrednim sąsiedztwie przedmiotowego budynku.  

  Zarząd nie podjął konkretnych decyzji w sprawie, temat pozostawiono otwarty.  

  Zarząd powrócił również do sprawy złożenia wniosku o dofinansowanie robót przy budynku DPS 
w Wieleniu w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. Termin składania wniosków 
wydłużono do dnia 17 marca 2023 r. Wstępnie zakładano złożenie wniosku na remont dachu i wymianę 
okien w budynku DPS w Wieleniu, na łączną kwotę ok. 1 mln. zł. Jak się jednak okazało wstępny 
kosztorys opiewa na znacznie wyższą kwotę, tj. 1 761 480 zł brutto, w tym: wymiana stolarki okiennej 
163 080 zł brutto, wykonanie kompleksowej naprawy poszycia dachowego, całego budynku DPS 
1 598 400 zł brutto. Stąd zrodziły się pytania, czy może złożyć dwa oddzielne wnioski, jeden na okna, 
jeden na dach, zakładając remont dachu etapami, czy tylko jeden wniosek na część dachu, a okna 
realizować w sposób taki jak dotychczas. Padła również propozycja, skoro kosztorys na zadania w DPS   
w Wieleniu znacząco przekracza zakładaną kwotę dofinansowania, to może warto zastanowić się nad 
innym zadaniem, tj. remontem dachu na internacie MOS w Białej. Pytania pozostały w tym momencie 
bez odpowiedzi. Temat pozostawiono otwarty do czasu następnego posiedzenia Zarządu, w tym czasie 
Zarząd uda się na oględziny obu budynków, tj. DPS w Wieleniu i internatu MOS w Białej.  

Ad.4 
Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu gospodarowania mieniem powiatu: 

1) wniosek Szpitala Powiatowego w Trzciance o wyrażenie zgody na przedłużenie umów wynajmu 
pomieszczeń  i podjęcie uchwały w tej sprawie, 

Zarząd, na wniosek ( zał. nr 4 ) Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance,  przystąpił 
do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umów najmu 
pomieszczeń w budynkach Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance oraz pododdziale 
Ratownictwa Medycznego w Krzyżu Wlkp., na okres 3 lat. Zawarcie umów obowiązywać będzie od   
1 marca 2023 r.  
Dyrektor Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance wnioskiem z dnia 02.02.2023 r., zwrócił się 
do Zarządu Powiatu z prośbą o wyrażenie zgody na przedłużenie w trybie bezprzetargowym, zawartych 
umów dotyczących wynajmu pomieszczeń znajdujących się w budynku wielofunkcyjnym Szpitala 
Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance przy ul. Sikorskiego 9, pomieszczeń znajdujących się   
w zespole poradni specjalistycznych w Trzciance przy ul. Staszica 12 oraz pomieszczeń znajdujących się   
w Pododdziale Ratownictwa Medycznego w Krzyżu Wlkp. przy ul. Wojska Polskiego.   
Proponowane zestawienie umów najmu pomieszczeń Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II   
w Trzciance, stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
Zgodnie z wymogiem prawa, Dyrektor we wniosku złożył oświadczenie, że dalsze oddanie gabinetów 
lekarskich w najem nie ograniczy dostępności udzielanych świadczeń zdrowotnych oraz nie obniży ich 
jakości, a ich wynajem w czasie gdy nie są one użytkowane przez Szpital, pozwoli na zmniejszenie 
kosztów utrzymania infrastruktury jednostki. 
Uzasadnieniem wniosku o bezprzetargowe wynajęcie pomieszczeń i gabinetów lekarskich jest brak 
zgłoszeń innych podmiotów wyrażających chęć wynajmowania powyższych pomieszczeń. Ponadto 
stawki czynszu za podobne pomieszczenia w ostatnich latach na lokalnym rynku nie wzrosły. Na terenie 
miasta Trzcianka dostępna jest znaczna ilość pustostanów, tj. podobnych pomieszczeń na wynajem. 
Podpisanie kolejnych umów najmu jest zasadne i opłacalne dla jednostki. Obecnie w/w gabinety 
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wynajmowane są w większości w bardzo małym zakresie godzinowym. Wynajem gabinetów dla lekarzy 
specjalistów zwiększy dostępność pacjentów do specjalistycznych usług medycznych. 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 

W obecności 4 członków Zarządu: 

- 4 głosy za podjęciem uchwały,  

- 0 głosów przeciwnych,  

- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 606/2023 została podjęta i stanowi załącznik nr 6  do niniejszego 
protokołu. 

2) wniosek Enea Operator Sp. z o.o. o wyrażenie zgody na realizację robót montażowych na działce 
stanowiącej własność powiatu i dysponowanie gruntem na cele budowlane oraz podjęcie 
uchwały w tej sprawie, 

Zarząd, na wniosek ( zał. nr 7 ) Enea Operator Sp. z o.o., przystąpił do podjęcia uchwały   
w sprawie wyrażenia zgody na realizację robót budowlano-montażowych na działce oznaczonej 
geodezyjnie nr 498/24 obręb 0001 miasto Trzcianka stanowiącej własność Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego oraz dysponowanie gruntem na cele budowlane dla potrzeb w/w inwestycji.  
W związku z budową przyłącza kablowego do zakładu usługowego w Trzciance zlokalizowanego 
przy ul. 27 stycznia 42-43, firma ENEA Operator Sp. z o.o. Oddział Dystrybucji Poznań Rejon Dystrybucji 
Piła z siedzibą w Pile zwróciła się do Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z wnioskiem   
o wyrażenie zgody na realizację robót budowlano-montażowych   oraz zgodę na dysponowanie gruntem 
na działce oznaczonej geodezyjnie nr 498/24 położonej w mieście Trzcianka.   
Warunkiem przeprowadzenia inwestycji jest zgłoszenie budowy lub uzyskania pozwolenia na budowę    
i spełnienie wymogów wskazanych przez Wydział Architektury i Budownictwa Starostwa Powiatowego   
w Czarnkowie.  Prace będą wykonane metodą bezwykopową a kabel ułożony zostanie w rurze 
osłonowej SRS 110 w terminie do 20.12.2023 roku. 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 

W obecności 4 członków Zarządu: 

- 4 głosy za podjęciem uchwały,  

- 0 głosów przeciwnych,  

- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 607/2023 została podjęta i stanowi załącznik nr 8  do niniejszego 
protokołu. 

3) podjęcie decyzji o przekazaniu w trwały zarząd nieruchomości po Centrum Kształcenia 
Zawodowego na rzecz Zespołu Szkół w Czarnkowie, 

Zarząd podjął Decyzję, w której postanowił przekazać z dniem 10 marca 2023 roku trwały zarząd 
nieruchomości gruntowych zabudowanych, oznaczonych zgodnie z ewidencją gruntów jako działki    
nr: 2328/4 o powierzchni 0,1814 ha oraz  2329/6  o powierzchni 0,9386 ha, położonych w obrębie 
miasta Czarnków  przy ul. Chodzieskiej oraz orzekł o wygaśnięciu  z dniem 10 lutego 2023 roku  trwałego 
zarządu nieruchomości gruntowych zabudowanych opisanych wyżej, ustanowionego na rzecz Centrum 
Kształcenia Zawodowego w Czarnkowie Decyzją nr 4/2014 Zarządu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego 
z dnia 18 czerwca 2014 roku. Niniejszą Decyzją ustanawia się z dniem 10 marca 2023 roku na czas 
nieoznaczony trwały zarząd nieruchomości ww. wymienionych na rzecz Zespołu Szkół im. Józefa Nojego 
w Czarnkowie z przeznaczeniem na wykonywanie zadań statutowych jednostki. Stwierdza się, że   
w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego  podstawową funkcją opisanych działek  są 
usługi oświatowe i aktywizacji gospodarczej. Zgodnie z przepisami prawa nie ustala się opłaty rocznej   
z tytułu trwałego zarządu dla Zespołu Szkół im. Józefa Nojego w  Czarnkowie. 
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Decyzja Nr 1/2023 podpisana została przez Wicestarostę, w obecności pozostałych członków Zarządu 

Powiatu i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

Ad.5 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu edukacji: 

1) prośba dyrektora Zespołu Szkół w Czarnkowie o wyrażenie zgody na okresowe zatrudnienie 
nauczycieli do kształcenia zawodowego, 

  Zarząd rozpatrzył prośbę ( zał. nr 10 ) dyrektora Zespołu Szkół w Czarnkowie o wyrażenie zgody 
na okresowe zatrudnienie nauczycieli do kształcenia zawodowego. 

Prośbę rozpatrzono pozytywnie. 

2) prośba dyrektora MOS w Białej o wyrażenie zgody na przesunięcie środków w ramach planu 
finansowego na wykonanie pilnego remontu szatni , suszarni i korytarza,  

  Zarząd rozpatrzył prośbę ( zał. nr 11 ) dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Białej   
o wyrażenie zgody na przesunięcie środków w ramach planu finansowego jednostki na wykonanie 
pilnego remontu suszarni ręczników wychowanek, szatni na ich odzież zewnętrzną oraz korytarza 
najniższej kondygnacji w budynku głównym Ośrodka. Prośba wynika z konieczności wynikłej z sugestii 
pracowników Sanepidu.  

Prośbę rozpatrzono pozytywnie. Zadanie wykonane zostanie w ramach budżetu jednostki, a gdy zajdzie 
taka konieczność  środki zostaną zwrócone w trakcie roku.  

3) prośba poradni psychologiczno-pedagogicznych w Czarnkowie, Trzciance i Krzyżu Wlkp.  
o wyrażenie zgody na letnią przerwę w pracy, 

  Zarząd rozpatrzył prośbę ( zał. nr 12 ) poradni psychologiczno-pedagogicznych w Czarnkowie, 
Trzciance i Krzyżu Wlkp. o wyrażenie zgody na letnią przerwę w pracy Poradni w Krzyżu Wlkp.    
i w Trzciance w terminie od 10 lipca do 11 sierpnia 2023 roku. Dyżur wakacyjny pełniłaby Poradnia 
Psychologiczno-Pedagogiczna w Czarnkowie.  

Zarząd pozytywnie odniósł się do prośby Poradni.  

4) prośba dyrektora LO w Czarnkowie o wyrażenie zgody na zatrudnienie nauczyciela 
przechodzącego na emeryturę, 

  Zarząd rozpatrzył prośbę ( zał. nr 13 ) dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Czarnkowie    
o wyrażenie zgody na zatrudnienie nauczycielki języka polskiego, która z dniem 24 lutego br. przejdzie 
na emeryturę. Dyrektor swoją prośbę motywuje faktem, iż nie jest w stanie w ciągu roku szkolnego 
znaleźć innego nauczyciela na łączny wymiar 26,32 godzin z j. polskiego, a dodatkowo za pewne taka 
zmiana była by niekorzystna dla uczniów. 

Prośbę rozpatrzono pozytywnie, wyrażając zgodę na zatrudnienie nauczyciela-emeryta do końca roku 
szkolnego 2022/2023.    

5)  wniosek dyrektora MOS w Białej o utworzenie stanowiska wicedyrektora. 

  Zarząd rozpatrzył wniosek dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Białej o utworzenie 
stanowiska drugiego wicedyrektora szkoły do spraw wychowawczych.  

Wniosek rozpatrzono pozytywnie.  

Ad.6 

Informacja o realizacji działań związanych z promocją zdrowia w powiecie czarnkowsko-trzcianeckim    
w 2022 roku oraz projekt harmonogramu działań w tym obszarze na 2023 rok i podjęcie uchwały w tej 
sprawie. 
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Naczelnik Wydziału Zdrowia i Współpracy Społecznej przedstawiła Zarządowi informację   
o realizacji działań związanych z promocją zdrowia w powiecie czarnkowsko-trzcianeckim    
w 2022 roku. 

Informacja przedstawiona została w formie prezentacji multimedialnej, której wydruk papierowy 
stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  

Następnie Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji 
„Harmonogramu działań związanych z promocja zdrowia w Powiecie Czarnkowsko-Trzcianeckim na 2023 
rok”. 

Zadania realizowane w ramach promocji zdrowia, należą do działań powiatu, określonych   
w  ustawie o samorządzie powiatowym oraz w innych dokumentach takich jak;  

 Ustawa z dnia 29 lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu narkomanii 

 Narodowy Program Zdrowia na lata 2021 – 2025,  

 Narodowy Program Ochrony Zdrowia Psychicznego 2023-2030 

 Karta Ottawska Promocji Zdrowia (1986 r.), „Dni ważne dla zdrowia”.   
Zarząd Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego realizuje zapisy zawarte w wymienionych powyżej 
dokumentach, poprzez realizację Harmonogramu działań związanych z promocją zdrowia w Powiecie 
Czarnkowsko – Trzcianeckim, na dany rok kalendarzowy. Jest to dokument opracowany w oparciu 
o zgłaszane i zaplanowane każdego roku działania przy współpracy podmiotów zewnętrznych, a także 
uwzględniający wyniki analizy bieżącej sytuacji zdrowotnej Polaków (zawartej w NPZ). Uwzględnione są 
także potrzeby związane z szeroko pojętą profilaktyką i oczekiwaniami związanymi z proponowanymi   
w ramach tego dokumentu działaniami. Tworząc go uwzględnia się również działania podejmowane 
rokrocznie we współpracy z różnymi służbami, strażą i inspekcjami.  

Proponowany w dniu dzisiejszym Harmonogram opiera się o Narodowy Program Zdrowia na 
lata 2021 – 2025. Zawarte w nim założenia dotyczą szeroko pojętej profilaktyki, zwraca się w nim 
również uwagę na to, jak ważne jest prowadzenie aktywnego trybu życia, zdrowe odżywianie czy higiena 
psychiczna, które przekładają się na wydłużenie życia obywateli i jego jakość. Nowy moduł, który znalazł 
się w NPZ na lata 2021-2025 dotyczy kwestii zauważalnego wzrostu samobójstw wśród młodzieży. 
Problem ten ma związek z wielowymiarowymi problemami młodych ludzi, ich słabą kondycją psychiczną.  

W Harmonogramie na 2023 r., zaplanowano działania kontynuacji zajęć warsztatowych   
z dietetykiem oraz sesje motywacyjne, które odbywały się już wcześniej w kilku placówkach 
oświatowych prowadzonych przez powiat. Dodatkowo, w związku z potrzebami młodzieży zaplanowano 
spotkania motywacyjne z psychologiem, psychoterapeutą oraz zajęcia związane z profilaktyką 
uzależnień. Zajęcia będą skierowane do uczniów klas szkół ponadpodstawowych. Planowane zajęcia 
odbędą się stacjonarnie w placówkach oświatowych. W podobnym zakresie planowany jest udział we 
wszystkich akcjach związanych z honorowym krwiodawstwem. Jest to działanie, na które należy zwrócić 
uwagę, ponieważ w bankach krwi odnotowuje się okresowe braki poszczególnych grup krwi, co stanowi 
poważny problem, a w którego zapobieganie należy zaangażować odpowiednie środki.  Zgodnie   
z rocznym kalendarzem dni ważnych dla zdrowia, realizowane będą akcje informacyjne i działania   
z zakresu profilaktyki i edukacji zdrowia. Ponadto planuje się podjąć współpracę z edukatorami, która 
ma na celu uświadomienie osobom chorym, już zdiagnozowanym zagrożeń i powikłań wynikających   
z chorób cywilizacyjnych oraz wskazać jak poprawić i wydłużyć jakość życia.    

W tegorocznym budżecie powiatu na realizację Harmonogramu działań związanych z promocją 
zdrowia w powiecie czarnkowsko-trzcianeckim na 2023 r. zaplanowano środki finansowe w wysokości 
24 000 zł. Jego realizacja to ważny element edukacji zdrowotnej i podnoszenia świadomości 
mieszkańców w kwestii zdrowego stylu życia, sposobów dbania o zdrowie własne i wspierania zdrowia 
innych ludzi. Podział środków na działania związane z Promocją Zdrowia i Przeciwdziałaniem 
Uzależnieniom przedstawia się następująco: 13 000,00 zł na Promocję Zdrowia i 11 000,00 zł na działania 
związane z Przeciwdziałaniem Uzależnieniom.  

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 

W obecności 4 członków Zarządu: 
- 4 głosy za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  
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W związku z powyższym Uchwała Nr 608/2023 została podjęta i stanowi załącznik nr 15  do niniejszego 
protokołu. 

Ad.7 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu finansów powiatu: 

1) informacja o ostatecznych kwotach subwencji i udziałach w PIT i CIT na 2023 rok, 

  Skarbnik Powiatu przedstawiła Zarządowi informację o ostatecznych kwotach subwencji   
i udziałach w PIT i CIT na 2023 rok – zał. nr 16 do niniejszego protokołu. 

  Zgodnie z ustawą budżetu państwa na 2023 rok subwencja ogólna dla powiatu czarnkowsko-
trzcianeckiego  stanowi kwotę 66 624 496 zł, w tym część: 

- wyrównawcza 8 597 119 zł, 

- oświatowa 57 091 053 zł, 

- równoważąca 936 267 zł,  

Planowane udziały w podatku PIT 15 984 337 zł. 

Planowane udziały w podatku CIT 1 260 726 zł. 

2) propozycja zmian do WPF i uchwały budżetowej na najbliższą sesję Rady Powiatu, 

  Skarbnik Powiatu przedłożyła Zarządowi propozycję zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej 
i uchwały budżetowej na najbliższą sesję Rady Powiatu. Zaproponowane zmiany stanowią kolejno 
załącznik nr 17 i nr 18 do niniejszego protokołu.  

Ad.8 

Informacja o wynikach kontroli przeprowadzonej w Zespole Szkół w Czarnkowie.  

Zarząd zapoznał się z wynikami kontroli  przeprowadzonej w Zespole Szkół im. Józefa Nojego   
 w Czarnkowie. Kontrola dotyczyła realizacji wydatków jednostki za 2021 rok. Celem kontroli było 
ustalenie stanu faktycznego i porównanie go ze stanem pożądanym, określonym w przepisach prawa 
powszechnie obowiązującego oraz w przepisach wewnętrznych dotyczących obszarów działania 
objętych kontrolą. Ustalenia z kontroli zawarto w protokole, podpisanym i omówionym dnia 22 lutego 
2023 r. W wyniku kontroli stwierdzono pewne drobne nieprawidłowości, stąd wydano zalecenia 
pokontrolne w celu wyeliminowania ich w przyszłości.  

Ad.9 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

 Zarząd przyjął protokół z poprzedniego posiedzenia, tj. z dnia 16 lutego 2023 r., nie wnosząc 
żadnych uwag.  

Ad.8 

Sprawy różne. 

   Sekretarz Powiatu, w związku z przejściem na emeryturę, podziękowała Zarządowi za 
wieloletnią współpracę. 

  Wicestarosta poinformował Zarząd, iż do wpłynęła do Powiatu  oficjalna pisemna informacja   
z  Nadleśnictwa Sarbia o uzyskaniu dofinansowania na rok 2023 na przebudowę drogi Gębice Wyszyny. 
Jest to kolejny, drugi już etap przebudowy tej drogi. Dofinansowanie w wysokości 70%, pozostałe 30% 
powiat pokrywa jako wkład własny zabezpieczony w uchwale budżetowej na rok bieżący.   
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  Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 23 lutego 2023 r. 
zakończono. Termin kolejnego posiedzenia Zarządu zaplanowano na dzień 02 marca 2023 r. 

Protokołowała 

Małgorzata Pompała     Podpisy członków Zarządu 

Sławomir Kryger …………………………. 

Włodzimierz Ignasiński  ………………. 

Waldemar Pawłowski …………..……… 

Jan Pertek ……………………………………. 

   

 


